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Komisja Statutowo - Prawna 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018-2023 

PROTOKÓŁ NR 25/21 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 27 maja 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  
 

W posiedzeniu udział wzięło 3 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy: obecności członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Kozanecki otworzył 25 posiedzenie Komisji. 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2  

 

1. Projekt uchwały w sprawie „Programu promocji zatrudnienia i aktywizacji 

lokalnego rynku pracy Powiatu Zgierskiego na lata 2021-2025”. 

 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu Mirosława Maciak 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Marcin Karpiński powiedział, że wiadomo iż nie możemy stopy procentowej 

obliczać w ujęciu gminnym. Sugerował, aby przy poszczególnych gminach podawać 

roboczą liczbę mieszkańców za 2020 r., albo podzielić liczbę bezrobotnych w danej 

gminie przez liczbę mieszkańców. Na podstawie tych danych dowiemy się, czy we 

wszystkich gminach układa się to porównywalnie, czy ta liczba bezrobotnych  

w stosunku do liczby mieszkańców proporcjonalnie jest taka sama. Radny chciał 

wiedzieć, czy była prowadzona taka analiza.  

 

Zastępca Dyrektora odpowiedziała, że nie przeprowadzono takiej analizy, ale nie 

wyklucza, że takie orientacyjne dane można pozyskać. Część danych jest  

w samorządach np. liczba osób czynnych zawodowo. 

 

Radny Marcin Karpiński oznajmił, że liczbę bezrobotnych w danej gminie musimy 

odnieść do czegoś np. liczby mieszkańców danej gminy. 

 

Zastępca Dyrektora oświadczyła, że to nie jest istota stopy bezrobocia i powiedziała,  

że wskazuje metodę, gdzie takie dane orientacyjne można pozyskać posługując się 

liczbą z meldunków. 

 

Radny Marcin Karpiński oświadczył, że my nie mamy tego meldunku. 

 

Zastępca Dyrektora wyjaśniła, że każda gmina może nam te dane podać, ewentualnie 

obliczyć na podstawie danych o bezrobotnych. 



 2 

Radny Marcin Karpiński oznajmił, że jeżeli policzymy liczbę mieszkańców danej 

gminy, w stosunku do liczby bezrobotnych w danej gminie, „to jak to w statystyce błąd 

stale popełniany przestaje być błędem”. Jeżeli przyjęlibyśmy liczbę mieszkańców  

w każdej gminie i podzielili to przez liczbę bezrobotnych to już mamy jakieś 

szacunkowe dane. Poprosił o uzupełnienie materiału na jutro o te dane. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby tych danych nie wpisywać do materiału, 

tylko omówić je przy prezentacji. 

 

Zastępca Dyrektora powiedziała, że stosunek bezrobotnych do mieszkańców na koniec 

grudnia można obliczyć nawet teraz na podstawie materiału. Dodała, że takie dane są 

też w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Powiatu Zgierskiego 

pod nazwą: Strategia Rozwoju Powiatu Zgierskiego 2030” wraz z „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Programu Rozwoju Powiatu Zgierskiego”. 

 

Przewodniczący Komisji dodał, że te dane są w tabelce na stronie 6 Strategii Rozwoju 

Powiatu Zgierskiego. 

 

Zastępca Dyrektora oświadczyła, że można policzyć te wartości, ale nie można 

wprowadzać ich do tego dokumentu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Karol Maśliński poprosił, aby Pani Dyrektor 

przygotowała na jutrzejszą sesję informacje w tym zakresie. 

 

Komisja przy 2 głosach  za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Powiatu Zgierskiego  

pod nazwą: Strategia Rozwoju Powiatu Zgierskiego 2030” wraz z „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Programu Rozwoju Powiatu Zgierskiego”. 

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Starostwa Powiatowego w Zgierzu Agata Rutkowska 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja przy 1 głosie  za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski 

mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w mieście Głowno, w obrębie 

G-7 stanowiącej działki ewidencyjne nr 274/3, nr 274/8, nr 274/12.  

 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką, aby w § 1  

i w uzasadnieniu do projektu uchwały poprawić symbol G-4 na symbol G-7, który 

wynika z omyłki pisarskiej. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski 

mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w gminie Stryków, w obrębie 

Nowostawy Górne, stanowiącej działki ewidencyjne nr 2/1, nr 99/1, nr 100/1, nr 

103/1. 

 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Radosław Zaborowski chciał wiedzieć, jak to się stało, że te działki były  

w posiadaniu Skarbu Państwa, czy to jest historyczne. 

 

Członek Zarządu potwierdził i dodał, że teraz systematycznie będą porządkowane  

te sprawy zgodnie z zapisami w Księdze Wieczystej, aby później łatwo można działać 

na tym gruncie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski 

mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w gminie Stryków, w obrębie 

Nowostawy Górne, stanowiącej działki ewidencyjne nr 87/1, nr 93/1. 

 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski 

mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w gminie Stryków, w obrębie 

Nowostawy Górne, stanowiącej działkę numer  101/1. 

 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 3 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 24/21 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

29  kwietnia 2021 r. 

 

Ad. 4 

Radny Marcin Karpiński powiedział, że na ostatnim posiedzeniu poruszone były dwie sprawy. 

Pierwsza dotyczy nowelizacji bądź nowej uchwały proceduralnej w zakresie uchwalenia 

budżetu. Jego zdaniem ten temat powinniśmy szybko ruszyć, ponieważ za miesiąc sesja 

czerwcowa, wakacje i dwa miesiące po wakacjach będzie ustalany budżet.  

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że ma nadzieję iż posiedzenia Komisji będą odbywać się 

już w systemie stacjonarnym. Przewiduje, że w czerwcu Komisja zajmie się uchwałą 

proceduralną oraz podstawą prawną naszych uchwał dotyczących zmian budżetu, aby 

zaproponować zarządowi taki wzór, który nie będzie budził kontrowersji wśród radnych. 

 

Radny Marcin Karpiński pytał, czy zarząd planuje na jutro jakieś zmiany do budżetu. 

 

Członek Zarządu odpowiedział, że są propozycje nadwyżkowe, które będą wprowadzane i będą 

radnym przedstawione. 
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Ad. 5 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 25 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

      

 

 

Przewodniczący Komisji 

Statutowo -Prawnej 

           

         Krzysztof Kozanecki 

 

    

 

Protokołowała  

 

Inspektor  

 

Monika Banasiak 

 

      


